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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyíílésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„Mennyi PET-palack kerül Magyarországon évente forgalomba? ”
címmel

Tisztelt Miniszter Úr!

A hulladékgazdálkodással kapcsolatosan az alábbi kérdéssel fordulok Önhöz :

- Mennyi PET-palack kerül Magyarországon évente forgalomba ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . június 18 .
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